

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB JORDANIAN INSURANCE GROUP Date: 04-09-2022 01:13:01 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المجموعة العربية الاردنية للتأمين التاريخ: 04-99-2022 10:13:01 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
ARAB JORDANIAN INSURANCE GROUP announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المجموعة العربية الاردنية للتأمين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 31-12-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 31-12-12
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
There was a difference in the preliminary results from the final results, with a decrease in the results by an amount of 262732 dinars. The reason for this is that on the date of submitting the preliminary data, it was under final scrutiny, and the actuarial expert's report had not been received until the date of submitting the preliminary data.	حصل فرق في النتائج الاولية عن النتائج النهائية بانخفاض في النتائج بقيمة 262732 دينار ويعود السبب في ذلك انه بتاريخ تقديم البيانات الاولية كانت تحت التدقيق النهائي ولم يتم استلام تقرير الخبير الاكتواري حتى تاريخ تقديم البيانات الاولية
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Assem Atari	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Assem Atari